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Deanu valáštallanráđđi/Tana idrettsråd – styret 

Styremøte 18. februar 2020 kl. 20.00 – 21.00 på 
rådhuset i Tana 
Tilstede: Synnøve	Solbakk,	Anne	F.	Smeland,	Kristin	Seim	Soini,	Tom	Hansen	og	Vibeke	Bønå	(vara).		

Forfall:	Ole	Thommy	Boine,	Lise	M.	Johansen	og	Kåre	Breivik	

Saksliste:  

Sak	01/20	 Orienteringer	og	oppfølging	fra	forrige	styremøte	
Sak	02/20	 Utkast	til	samarbeidsavtale	med	Tana	kommune	–	Deanu	gielda	
Sak	03/20	 Endringer	i	spillemiddelordningen	–	uttalelse	
Sak	04/20	 Tana	og	Nesseby	pistolklubb		
Sak	05/20	 Forberedelse	til	årsmøtet	torsdag	2.	april	2020		
Sak	06/19	 Andre	saker/henvendelser	
	
	
Sak 01/20 Orienteringer og oppfølging fra forrige styremøte 
Tilskudd	til	løypekjøring	–	se	sak	33/19.	HOOK-utvalget	har	i	møte	28.	Januar	i	år	fordelt	tilskudd	til	
løypekjøring;	direkte	tilskudd	på	kr.	35.000	til	IL	Forsøk	og	Skiskyttelaget,	samt	kr.	10.000	til	
Austertana	IL,	Sirma	IL	og	Tana	IF.	Kommunen	vil	orientere	vil	orientere	lagene	om	vedtaket	og	
orientere	om	utbetaling	mv.		
	
Regulering	av	parkering	til	startpunkter	for	turstier	–	sak	35/19:	Ikke	fulgt	opp.	Oppfølging:	Synnøve	
sender	vedtaket	til	kommunen	v/utviklingsleder.		
	
Rapporting	av	tilskudd	til	idrettslag	for	å	inkludere	lavinntektsfamilier		–	sak	14/19	og	22/19:	Synnøve	
har	sendt	påminning	til	lagene	og	bedt	om	rapport	og	regnskap	(kvitteringer)	innen	1.	mars.	
Oppfølging:	Anne	og	Tom	følger	rapporterer	innen	fristen	1.	april	2020.	Synnøve	oversender	Anne	og	
Tom	rapportene	fra	idrettslagene.	Hittil	har	TBK	rapportert.	Synnøve	scanner	TBKs	rapport	og	
videresender	til	Anne	og	Tom.		
	
Økonomi	og	adm:	Vi	har	kr.	50.000	på	vår	konto.	Oppfølging:	Synnøve	sjekker	konto-fullmakter	og	–
tilganger	med	banker.	Leder	og	kasserer/regnskapsfører	bør	tilgang	til	konto.	Tom	sjekker	vår	status	i	
Brønnøysundregisteret	om	org.nr.		
 
Sak 02/19 Samarbeidsavtale mellom kommunen og idrettsrådet   
Utkast	til	samarbeidsavtale	mellom	Deanu	gielda-Tana		kommune	og	Deanu	valáštallanráđđi-Tana	
idrettsråd:		
	
1. Avtaleparter	er	Deanu	gielda-Tana	kommune	v/ordfører	og	Deanu	valáštallanráđđi-Tana		

idrettsråd	v/leder.	
	
2. Avtaleperiode:	Avtaleperioden	følger	kommunestyreperioden	og	skal	fornyes	etter	fire	år.	

Avtalen	kan	evalueres	etter	to	år	og	skal	revideres	når	en	av	partene	finner	det	nødvendig.	
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3. Mål:	Samarbeidsavtalen	skal	være	med	å:	
•	 fremme	felles	mål	om	idrett,	fysisk	aktivitet,	folkehelse	og	bolyst	i	kommunen	
•	 sikre	god	samordning	og	kommunikasjon	mellom	kommunen	og	idretten		
•	 klargjøre	viktige	prinsipp	og	gjensidige	krav	og	forventninger	til	samarbeidet	
•	 sikre	god	ressursutnytting	av	offentlige	midler	til	idrettsanlegg	og	aktivitet	

	
4. Idrettsrådets rolle 
4.1 Idrettsrådet	er	et	fellesorgan	for	all	idrett	i		Deanu	gielda-Tana	kommune	som	er	

organisert	i	Norges	Idrettsforbund	(NIF)	gjennom	Troms	og	Finnmark	idrettskrets	og	
underlagt	NIFs	lover	og	vedtekter.		

4.2 Deanu	valáštallanráđđi-Tana	idrettsråd		skal	arbeide	for	best	mulig	vilkår	for	idretten	i	
kommunen	og	være	en	arena	for	samarbeid	mellom	lagene	og	kommunale	
myndigheter	og	mellom	lagene	og	idrettskretsen.		

	
Idrettsrådet	skal	gjøre	prioriteringer	på	vegne	av	idrettslagene.	
	
5. Samarbeidsrutiner, høringsrett, medvirkning 
5.1 Alle	saker	av	felles	interesse	for	idretten,	skal	formidles	til	kommunen	gjennom	idrettsrådet.	
5.2 Idrettsrådet	har	rett	til	å	ta	del	i	planarbeidet	i	kommunen	på	alle	områder	som	angår	

idrettens	interesser.		
5.3 Saker	som	blir	fremmet	til	kommunen	av	idrettsrådet,	skal	formidle	til	kommune-

administrasjonen	v/rådmannen.	
5.4 Rådmannen	har	ansvar	for	å	hente	inn	uttalelse	fra	idrettsrådet	i	saker	som	vedkommer	

idretten	i	kommunen.	Idrettsrådet	skal	få	forelagt	alle	saker	av	felles	interesse	for	idretten	og	
gi	uttalelse	til	disse.		

5.5 Generell	informasjon	fra	kommunen	til	idrettslagene	blir	sendt	med	kopi	til	idrettsrådet.	
5.6 Partene	har	ei	gjensidig	informasjonsplikt	i	saker	som	angår	idretten	i	kommunen.	
	
6. Faste rutiner mellom kommunen og idrettsrådet 
6.1	 Kommunen	har	dialog	med	idrettsrådet	i	forkant	av	arbeidet	med	kommunens	

budsjettbehandling	(drifts-	og	investeringsbudsjett)	om	idrettsfeltet.				
6.2	 Idrettsrådet	er	høringsinstans	i	forbindelse	med	rullering	av	kommuneplanen	og	kommune-

delplan	for	idrett,	fysisk	aktivitet	og	kulturbygg.		
6.3	 Idrettsrådet	gir	uttalelse	til	søknader	om	spillemidler	til	anlegg.	
6.4	 Idrettsrådet	gir	uttalelse	til	tildeling	av	treningstider,	bruk	og	drift	av	kommunale	

idrettsanlegg	
6.5	 Idrettsrådet	skal	uttale	seg	om	tildeling	(evt.	har		innstillingsrett)	av		driftstilskudd/kultur-	

midler	til	idrettslag.	
	
7. Driftstilskudd til idrettsrådet – rapportering 
7.1	 Kommunen	bevilger	et	årlig	tilskudd	til	drift	av	idrettsrådet.	
7.2	 Idrettsrådet	oversender	kommunen	årsmøteprotokoll,	årsmelding	og	godkjent	regnskap	etter	

årsmøtet.	Rapportene	er	grunnlag	for	utbetaling	av	tilskudd	til	idrettsrådet.	
	
8. Andre samarbeidsområde- og informasjonsarenaer     
8.1	 Minst	en	gang	i	året	skal	kommunens	politiske	ledelse	møte	idrettsrådet	for	å	drøfte	vilkår	og	

utfordringer	for	idretten	i	kommunen.	
8.2	 Idrettsrådet	inviterer	kommunen	til	sitt	årsmøte	og	evt	andre	felles	møtearenaer	for			

idrettslagene	i	kommunen.		
	
Oppfølging: Synnøve	sender	utkastet	til	kommunen	og	saken	fremmes	til	idrettsrådets	årsmøte.			
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Sak 03/20 Endringer i spillemiddelordningen - uttalelse   
Vedtak:  
Deanu	valáštallanráđđi-Tana	Idrettsråd	tiltrer	de	foreslåtte	tiltak	og	innspill	til	endringer	i	
bestemmelsene	om	tilskudd	til	anlegg	for	idrett	og	fysisk	aktivitet	2020	og	tildeling	av	midler	til	
anleggspostene	i	hovedfordelingen,	jr.	brev	av	29.01.2020	fra	Norges	Idrettsforbund	til	særforbund	
og	idrettskretser.	
	
Vi	ønsker	å	fremheve	disse	viktige	punkter	som	bør	prioriteres:	

1. Etterslepet	reduseres	ved	at	spillemiddelordningen	blir	tilført	midler	fra	statsbudsjettet.	
2. Eldre	anlegg	rehabiliteres	slik	at	dem	oppfyller	dagens	byggetekniske	og	branntekniske	krav,	

finansiert	ved	et	eget	rehabiliteringsfond	for	idrettsanlegg.	
3. Det	settes	av	1,2	milliarder	kroner	til	et	anleggspolitisk	program	for	arene	2020	-25,	hvorav	

av	200	millioner	kroner	i	2020.	
 
Sak 04/20 Tana og Nesseby pistolklubb   
Leder	Kjell-Magne	Iversen	har	11.	februar	2020	sendt	henvendelse	om	at	pistolklubben	ønsker	å	bli	
innkalt	til	idrettsrådet.	Idrettskretsen	har	i	epost	av	17.	februar	2020	bekrefter	Tana	og	Nesseby	
pistolklubb	er	medlem	i	Norges	Idrettsforbund	og	Norges	Skytterforbund,	og	at	de	er	knyttet	opp	til	
Unjárgga-Nesseby	idrettsråd.	Idrettskretsen	sier	at	det	ikke	er	noe	i	veien	for	at	klubben	gis	
observasjonsstatus	på	årsmøtet	i	Tana	idrettsråd. 
	
Vedtak:	Tana	og	Nesseby	pistolklubb	inviteres	som	observatør	på	årsmøtet	i	Deanu	valáštallanráđđi-
Tana	idrettsråd.		
 
Sak 05/20 Idrettsrådets årsmøte torsdag 2. april 2020 kl. 18   
Se	lov	§	14-18	årsmøte;	frister,	saksliste,	møte-,	tale-,	forslags-	og	stemmerett	mv.		
	
Oppfølging:		
• Innkalling	til	lagene	pr.	epost	med	kopi	til	idrettskretsen	og	på	nettsiden.	Her	orienteres	også	om	

fristen	19.	mars	for	å	fremme	forslag/saker	til	årsmøtet	og	om	representasjonsfordelingen:	
Synnøve.		

• Forberedelse	av	årsmøtesakene:		
• Årsmelding:	Synnøve	lager	utkast			
• Regnskap:	Tom	avslutter	regnskapet	og	leverer	til	revisorne:	Eilif	Basso	og	Benn	Larsen.		
• Arbeidsprogram	med	anleggs-	og	aktivitetsutvikling:	Synnøve	og	Tom	lager	utkast.		
• Budsjett:	Synnøve	og	Tom	lager	utkast.		
• Valg:	Synnøve	sender	info	til	valgkomiteen	og	legger	med	årsmøteprotokoll	fra	i	fjor	og	ny	lov	

(vedtekter).		
Andre	årsmøtesaker	–	som	fremmes	av	styret:		
• Samarbeidsavtale	med	kommunen:	Synnøve	lager	utkast	til	sak.		
• Tildelingskriterier	av	lokale	aktivitetsmidler	(LAM):	Synnøve	lager	utkast.	

	
Årsmøtesakene	behandles	i	styremøte	mandag	23.	mars	2020	kl.	18,	og	sendes/legges	ut	senest	
torsdag	26.	mars.		
 
Sak 06/20 Andre saker/Eventuelt   
-	Tilbud	om	ny nettside via NIF digital,	epost	av	11.	desember	2020.	Merknad:	Vi	bestiller.	Synnøve	
sjekker	ut	pris	og	følger	opp.			

	
-	Info	om	fordeling av lokale aktivitetsmidler,	epost	av	11.	februar	2020:	Årsmøtet,	evt	delegasjon	til	
styret,	fastsetter	tildelingskriterier	som	er	kjent	for	lagene	før	fordeling	av	midlene.	KUDs	
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retningslinjer	og	NIFs	krav	skal	følges,	men	ikke	nødvendigvis	NIFs	anbefaling.	Oppfølging:	Fremmes	
som	årsmøtesak,	se	sak	5/20.	

	
-	Idrettskretsen	ønsker	div.	info	fra	idrettsrådene,	se	epost	av	13.	februar	2020.	Oppfølging:	Synnøve	
svarer.	

	
- Idrettskretsen	spør	om	vi	kan	være	medarrangør for Klubbadmin-kurs	mandag	16.	mars	(basis)	og	23.	
mars	(fakturering),	begge	dager	kl.	17.30	–	20.30.	Oppfølging:	Synnøve	har	reservert	møterom	
(kommunestyresalen)	til	begge	dagene.	Kristin	er	idrettsrådets	kontaktperson.		

	
Neste styremøte: mandag 23. mars kl. 18. 


